



## **REQUEST FOR TENDER FOR THE NEW ACCOUNTING AND FINANCIAL MANAGEMENT SOFTWARE**

**The Vanuatu National Provident Fund Board** wishes to Tender an Expression of Interest (EOI) for a qualified and professional Information Technology Company (ITC) to develop and install a new Accounting and Financial Management System (AFMS). The new AFMS is required to perform all functionalities depicted in the Terms of Reference (TOR).

The ITC is required to report to the Fund Board through the Tender Committee and is expected to agree to both the terms of engagement and all other relevant obligations required under this project.

All tender proposals submitted in response to the EOI must be comprehensive and in sufficient detail and must contain the sections described below.

- i. Cover Letter
- ii. Management Plan
- iii. Attachments
- iv. Pricing

For full detailed Term of Reference and any further information on the requirements of the tender, please contact: Kensly Ham [Kensly.Ham@vnpf.com.vu](mailto:Kensly.Ham@vnpf.com.vu) or through telephone + (678) 23808.

The VNPf Board reserves the right to reject or accept any or all applications without giving any reasons.

Tender proposals submitted for consideration are to be received in a sealed package on or before **4.30 pm on 7<sup>th</sup> July 2023** and addressed to:

Parmod Achary  
General Manager  
VNPf, PO Box 420 Port Vila, Vanuatu.

Or Pdf copies of tenders to be sent via email to [Ruby.Malverus@vnpf.com.vu](mailto:Ruby.Malverus@vnpf.com.vu) cc: [Parmod.Achary@vnpf.com.vu](mailto:Parmod.Achary@vnpf.com.vu)



## **RIKWES BLONG TENDA BLONG NIU AKAONTING MO FAENANSOL MANEJMEN SOFTWEA**

**Vanuatu Nasonal Providen Fan Bod** i wis blong tendarem wan Ekspresen blong Intres (EOI) blong wan kwalifae mo profesenol Infomesen Teknoloji Kampani (ITC) blong develop mo instolem wan niu Akaonting mo Faenansol Manejmen Sistem (AFMS). Niu AFMS ya i rikwaeia blong pefomem evri fansenaliti we i stap long Tem blong Referens (TOR).

ITC i rikwaeia blong ripot i go long Bod blong Fan tru long Tenda Komite mo i mas agri long tugeta tem b long enkejmen mo evri narafala oblikeisen we i stap anda long projek ya.

Evri tenda proposol we i submit blong respond long EOI ya i mas komprehensif mo gat inaf diteil mo i mas gat olgeta seksen ya:

- I. Kava Leta
- II. Manejmen Plan
- III. Atajmen
- IV. Praesing

Blong gat wan ful diteil Tem blong Referens mo eni narafala infomesen long ol rikwaeiamen blong tenda ya, plis kontaktem: Kensly Ham [Kensly.Ham@vnpf.com.vu](mailto:Kensly.Ham@vnpf.com.vu) or tru long telefon +(678) 23808.

VNPF Bod hemi risevem raet blong rijektem o akseptem eni o evri aplikesen we oli no givim eni risen.

Ol tenda proposol we I submit blong konsideresen oli mas putum long wan pakej we I sil bifo long **4:30 PM long 7 Julae 2023** mo long adres:

Parmod Achary  
Jenerol Maneja  
VNPF, PO Box 420 Port Vila, Vanuatu

O PDF kopi blong ol tenda I save send tru long imeil I go long [Ruby.Malverus@vnpf.com.vu](mailto:Ruby.Malverus@vnpf.com.vu)  
cc: [Parmod.Achary@vnpf.com.vu](mailto:Parmod.Achary@vnpf.com.vu)



## APPEL D'OFFRES POUR LE NOUVEAU LOGICIEL DE GESTION COMPTABLE ET FINANCIERE

**Le Conseil de la Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu** souhaite soumettre une déclaration d'intérêt (EOI) à une société de technologie de l'information (ITC) qualifiée et professionnelle pour développer et installer un nouveau système de comptabilité et de gestion financière (AFMS). Le nouvel AFMS est tenu d'exécuter toutes les fonctionnalités décrites dans les termes de référence (TOR).

L'ITC est tenu de rendre compte au Conseil du Fonds par l'intermédiaire du Comité d'appel d'offres et devrait accepter à la fois les conditions d'engagement et toutes les autres obligations pertinentes requises dans le cadre de ce projet.

Toutes les propositions d'appel d'offres soumises en réponse à l'EOI doivent être complètes et suffisamment détaillées et doivent contenir les sections décrites ci-dessous.

- I. Lettre de motivation
- II. Plan de gestion
- III. Pièces jointes
- IV. Tarification

Pour un mandat complet et détaillé et pour toute information complémentaire sur les exigences de l'appel d'offres, veuillez contacter : Kensly Ham [Kensly.Ham@vnpf.com.vu](mailto:Kensly.Ham@vnpf.com.vu) ou par téléphone + (678) 23808.

Le conseil d'administration de la CNPV se réserve le droit de rejeter ou d'accepter une ou toutes les candidatures sans donner de raisons.

Les offres soumises pour examen doivent être reçues dans un emballage scellé au plus tard à **16h30 le 7 juillet 2023** et adressées à:

Parmod Achary  
Directeur général  
CNPV, PO Box 420 Port Vila, Vanuatu.

Ou des copies PDF des offres à envoyer par e-mail à [Ruby.Malverus@vnpf.com.vu](mailto:Ruby.Malverus@vnpf.com.vu) cc : [Parmod.Achary@vnpf.com.vu](mailto:Parmod.Achary@vnpf.com.vu).